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Acta de la sessió del Consell Escolar Municipal de Burjassot 
 
 
Identificació de la sessió 
 
 
Núm. 2 
Caràcter: ordinària 
Data: 28 de març de 2025 
Horari: 9.37 – 10.10 
Lloc: Saló de Plens de l'Ajuntament 
 
Assistents: 
 
Manuela Carrero García, presidenta 
María Martínez Perpiñá, secretària 
Pilar Royo Barrachina 
Teresa Jordan i Pla 
Beatriz Calvo Sanchis (en representació de Javier López Lázaro) 
Emiliana Muñoz Moreno  
José Manuel Galeano Foies 
Mª Yolanda López Lázaro 
Ezequiel Romero Romero 
María Ángeles Espí Cubells 
Ana Fe Sánchez Díaz 
Raquel Zamora Ferrer 
Mª Dolores Cosín Soler 
Ramón Hurtado Bellver  
 
Absents: 
Estefanía Ballesteros Martínez 
José Luis Ruiz Requena 
Iván Arbildúa Fariñas 
Katia Stephanie Ibáñez del Ribero 
Luis Miguel Cintas Pérez 
Mª del Carmen Martínez Candela 
Julia Sorní Soler excusa la seua absència 
María Amparo Prats Benavent 
Mª Gabriela Martínez de Juan excusa la seua absència 
José Raúl Ramírez Jiménez 
Beatriz Moraga Blázquez  
Francisco José Pérez García  
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS 
 
Sra. Manuela Carrero García convoca de manera ordinària la sessió i comprovada l'existència 
de quòrum adequat, obri la sessió. 
 
 
Primer. Aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova per unanimitat, incloent-hi la correcció de la Sra. Ana Fe Sánchez Díaz que diu que on 
posa “no entén que es tancara una unitat i que ara falten unitats en eixe centre” ha de posar “no 
entén que es tancara una unitat i que ara falte espai per a una unitat en eixe centre”. 
 
 
Segon. Presa de possessió dels nous membres. 
 
Pren possessió Empar Navarro i Gil com a representant de professors de centres públics pel 
sindicat STEPV Intersindical Valenciana de l'IES  Vicent Andrés Estellés. 
 
 
Tercer. Designació dels membres de les comissions d'escolarització. 
 
Els diferents sectors designen als membres representants per a les Comissions d'Escolarització 
per al curs escolar 2025-2026, detallats en la taula següent: 
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REPRESENTANTS DE LES COMISSIONS 
D'ESCOLARITZACIÓ 2025-2026 

PRIMÀRIA SECUNDÀRIA 

PRESIDENTA 
MANUELA CARRERO GARCÍA 

 

YOLANDA ANDRÉS BONELL 

AMPA PUBLIQUE 
TITULAR: IVÁN ARBILDÚA FARIÑAS  

SUPLENT: ELENA MORCILLO PÉREZ 

TITULAR: TERESA JORDAN I PLA 

SUPLENT: JAVIER LÓPEZ 
LÁZARO 

AMPA CONCERTAT 
TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

ALUMNE PUBLIC 

 

TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

ALUMNE CONCERTAT 

 

TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

TITULAR ----------------------------- 

SUPLENT ----------------------------- 

DIRECCIÓ PUBLIQUE 
TITULAR: Mª DOLORES COSÍN SOLER 

SUPLENT: INMACULADA BADÍA TERUEL  

TITULAR: ------------------------------- 

SUPLENT: --------------------------- 

TITULAR CONCERTAT TITULAR: RAMÓN HURTADO BELLVER 
TITULAR: SARA NÁCHER 
SALCEDO 

INSPECCIÓ EDUCATIVA 
 

 

PROFESSOR PÚBLIC 

TITULAR: Mª YOLANDA LÓPEZ LÁZARO 

SUPLENT: EZEQUIEL ROMERO 
ROMERO 

TITULAR: MARÍA AMPARO 
PRATS BENAVENT 

SUPLENT: EMPAR NAVARRO I 
GIL 

PROFESSOR CONCERTAT 
TITULAR: RAQUEL ZAMORA FERRER  

SUPLENT: ANA FE SÁNCHEZ DÍAZ 

TITULAR: ANA FE SÁNCHEZ 
DÍAZ  

SUPLENT: RAQUEL ZAMORA 
FERRER 

GABINET PSICOPEDAGÒGIC 

 

PILAR ROYO BARRACHINA 

 

Mª JOSÉ BADÍA BALLESTER 

 
 
 
Es queda a enviar un correu als sectors que no han assistit al Consell Escolar Municipal, perquè 
designen als seus representants. Estos són els directors d'IES i associacions de famílies de 
centres concertats. 
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Precs i preguntes.  
 
Sra. Beatriz Calvo Sanchis comenta el tema dels recursos per a les necessitats educatives 
especials. Diu que hi ha molts xiquets i els recursos són molt limitats. A més, els centres estan 
molt massificats i demana una aula CYL en el col·legi (ara aula UECO). 
 
Sra. Manuela Carrero García aclarix que l'autorització l'ha de fer inicialment el Consell Escolar 
del centre i el claustre i en cas de ser aprovada, es pot continuar amb la tramitació. Fa diversos 
anys es va intentar i va arribar a passar pel Consell Escolar Municipal. Respecte a este tema, 
caldria intentar que canviara la norma. Hi ha un llistat de xiquets de diferents municipis, pel que, 
si l'aula UECO està a Burjassot, no tenen per què anar els xiquets d'eixe centre o de Burjassot, 
ja que pot haver-hi xiquets d'altres municipis davant en el llistat, que tindrien preferència a l'aula 
UECO. 
Sra. Pilar Royo Barrachina diu que s’està mirant la possibilitat de muntar-ho en la zona, però que 
depén de les necessitats. 
Sra. Manuela Carrero García comenta que en el CEIP els Sitges ja es va plantejar, però que no 
els va interessar. 
Sra. María Dolores Cosín Soler explica que en el seu centre el problema és la falta de recursos. 
La realitat de necessitats educatives especials és tan alta que si inclouen l'aula UECO no podrien 
ficar a eixos xiquets a les aules ordinàries per inclusió. L'ensenyança no podría ser de qualitat. A 
més, ara tallaran el PAM i els centres no hi arribaran. 
Sra. Inmaculada Badía Teruel aclarix que les ràtios per a les educadores són enormes. 
Sra. María Dolores Cosín Soler diu que moltes famílies no volen anar a l'aula UECO, ja que estan 
en una altra localitat, per la qual cosa es queden en el seu centre ordinari. 
Sra. Manuela Carrero García aclarix que, si els claustres no volen, no podem fer res. Reitera que 
la llei és insuficient. 
Sra. María Yolanda López Lázaro opina que si tots els centres tant concertats com públics 
tingueren educadors seria molt més fàcil. 
Sra. Ana Sánchez Díaz explica que els centres concertats tampoc poden tindre els recursos que 
volen, estan limitats. 
Sra. María Yolanda López Lázaro està a favor que els recursos siguen per a tots, primària, 
secundària, centres públics i concertats. Seria fantàstic que tots tingueren educadors. 
Sra. Pilar Royo Barrachina informa que els criteris per a entrar són molt estrictes i sempre és 
menys inclusiu. I que un xiquet tinga grau III, no vol dir que hagen d'anar a l'aula UECO. 
Sra. Inmaculada Soriano (directora de l’Escola Infantil Caperucita Roja) explica que no poden 
atendre els xiquets en les condicions en les quals estan i a més no els reduïxen la ràtio. 
Sra. Teresa Jordán i Pla diu que ha de ser el centre qui demane els recursos no l'AMPA.  
Sra. Inmaculada Badía Terol aclarix que sí que ho fan els centres, però que els inspectors diuen 
que s'ajusten a la llei i no augmenten els recursos. 
 
 
Sra. Beatriz Calvo Sanchis també vol parlar de la Formació Professional Adaptada per a 
secundària. El 7 de juny de l'any passat es va demanar i a Joan XXIII li ho van concedir en les 
dos setmanes següents. 
Sra. Ana Sánchez Díaz li aclarix que en el seu centre no tenen Formació Professional Bàsica, ni 
Adaptada, pel tipus d'instal·lacions. Li aclarix que no és cert que no ho van sol·licitar. 
Sra. Teresa Jordán i Pla li diu que ho van publicar. 
Sra. Ana Fe Sánchez Díaz explica que el primer any van sol·licitar la Formació Professional 
Bàsica i que li ho van denegar. En el seu centre lluiten per tots els xiquets de Burjassot. Sembla 
que vulguen que es tanque el centre Joan XXIII. Entén que els recursos no són iguals en la 
concertada i en la pública i que l'objectiu és lluitar per l'educació de bona qualitat per a Burjassot. 
 
 
 



   

Plaça d’Emilio Castelar, 1 46100 Burjassot Tel.: 96 316 05 00 Web: www.burjassot.org 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Sra. Pilar Royo Barrachina li demana a Beatriz Calvo Sanchis, que aporte una proposta de la 
Formació Professional Adaptada perquè ho tractem en el següent Consell Escolar Municipal que 
serà el 7 d'abril a les 9.15 hores. 
 
 
 
 

I no havent-hi més assumptes que tractar es va alçar la sessió a l'hora indicada, la qual cosa jo, 
la secretària delegada, certifique i firme juntament amb la Sra. presidenta del Consell Escolar 
Municipal i s'autoritza l'acta a 4 d'abril  de dos mil vint-i-cinc. 
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